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BIATORBÁGY VÁROS KÉPVISELŐ-TESTÜLET 

PÉNZÜGYI ÉS VÁROSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGA 

2051 BIATORBÁGY, BAROSS GÁBOR UTCA 2/ A. 

TELEFON: 06 23 310-174/242, 244, FAx: 06 23 310-135 

E-MAIL: HIVATAL@ BIATORBAGY.HU • WWW.BIATORBAGY.HU 

IKTATÓSZÁM: Sz-84/16/2023 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottsága 2023. november 28. napján, 15:00 órakor a Városházán 
megtartott munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Nánási-Kézdy Tamás 
Szanyi József 
Bodorkos Ádám 
Lóth Gyula 
Horváth András 
Sabján Csilla 
Kosáry János 
Kis Levente 
Ulicza Máté 
Sisa Márk Ádám 
Varga László 
Tarjáni István 
dr. Szabó Ferenc 
dr. Major Mónika 
Czuczor Orsolya 
Benedek Marianne 
Mező Judit 
Mester László 
Miklós Krisztina 
dr. Barnáné Károsi Klára 
Szádváriné Kiss Mária 
Tóth Attila 
Tóth Tamás 
Balog Ferenc 
Ébner György 
Zink Olívia 

bizottság elnöke 
bizottság tagja 
bizottság tagja (9. napirendi pontig) 
bizottság tagja 
bizottság tagja 
bizottság tagja 
bizottság tagja 
bizottság tagja 
bizottság tagja (1. napirendi ponttól) 
bizottság tagja 
képviselő 
polgármester 
jegyző 

aljegyző 
pénzügyi osztályvezető 
adóügyi osztályvezető 
műszaki osztályvezető 
kommunikációs tanácsadó 
kabineti irodavezető 
főépítészi ügyintéző 
intézményvezető JFMK 
intézményvezető CSSK 
ifjúsági referens 
helyi lakos 
helyi lakos 
bizottsági referens 

Nánási-Kézdy Tamás: Tisztelettel és szeretettel köszöntötte a megjelenteket a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság ülésén. Megállapította, hogy a bizottság kilenc jelenlévő taggal 
határozatképes, az ülést 15:03 órakor megnyitotta. A jegyzőkönyv hitelesítését Kis Levente 
vállalta el. A kiküldött meghívóhoz képest a megjelente vendégekre való tekintettel javasolta 
a Biatorbágy, Boule pálya létrehozásáról szóló 18. napirendi pont 5. pontként való 
megtárgyalását, melyet követően az eredeti napirendi sorrend folytatódna tovább. 
Érdeklődött, van-e valakinek napirendhez kapcsolódó további javaslata? Tekintettel arra, 
hogy hozzászólás, javaslat nem érkezett a tárgyban, szavazásra bocsátotta a módosított 
napirend elfogadását. 



Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 

Végleges napirend: 

1. Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
2. Tájékoztató a sportcsarnok építéséről 
3. A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ előzetes lekötési igényéről 
4. A helyi adórendeletek felülvizsgálatáról 
5. Biatorbágy, Boule pálya létrehozásáról 
6. Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő- testületének 2024. évi munkatervéről 
7. Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi belső ellenőrzési tervéről és stratégiai 

ellenőrzési tervéről 

8. A Biatorbágyi Értéktár Bizottság kérelméről 
9. Dr. Koncz Erika foglalkozás-egészségügyi szakorvos kérelméről, helyiségbérleti 

szerződés megkötéséről 

10. Gondos óra programról és a házi segítségnyújtás jövő évi szerződéséről 
11 . Tájékoztatás a Szily kastély melletti tornateremről 
12. A helyi hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos rendeletek 

felülvizsgálatáról 
13. Szerződés megkötése állati hulladék ártalmatlanítása, kóbor állatok begyűjtése 

tárgyában 
14. A Biatorbágy Közbiztonságáért Vagyonvédelmi Szolgáltató Bt. szerződésmódosítási 

kérelméről 

15. Biatorbágy Város Önkormányzatának új Helyi Esélyegyenlőségi Programjáról 
16. Az ifjúság 2023. évi támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról 11. forduló 
17. Az Angeli utca csapadékvíz elvezető rendszerén történt vizsgálat eredményéről 
18. Biatorbágy, játszóterek felújításáról 
19. Hátrányos helyzetű gyermekek lovas táboroztatásáról 
20. Tájékoztató a biatorbágyi kutak bejelentési kötelezettségéről 
21 . Tájékoztató az önkormányzat és hivatala munkájának megítéléséről szóló felmérésről 
22. A honlap Családfakutatás allapjának működéséről 
23. Iharosi tábor üzemeltetési tervéről 
24. Fonyódligeti üdülő üzemeltetési tervéről 
25. Biatorbágy, Vodafone adótorony telepítéséről 
26. Polgármesteri beszámoló Biatorbágy Város településképe védelmének helyi 

szabályairól szóló 21/2018. (X.26.) önkormányzati rendelete alapján átruházott 
jogkörben hozott döntésekről 

27. Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő kérdésekről 
28. Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 11/2023. (11.24.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról 
29. A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár intézményvezetői pályázatának elbírásáról (zárt 

ülés keretében) 
30. Az Egészségházat érintő jogszabályokról és a hozzájuk kapcsolódó feladatokról (zárt 

ülés keretében) 
31. Az önkormányzati tulajdonú ingatlanok felújítási javaslatairól (zárt ülés keretében) 
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1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 

Lóth Gyula: Az iparűzési adó tekintetében az önkormányzatnak a tervhez képest 921 millió 
forint többletbevétele keletkezett. Érdeklődött, tudható-e, hogy ezt az iparűzési adóbevételt a 
fixen letelepedett vállalkozások vagy az aktuális projektek eredményezik? Mindezt a jövő évi 
tervezés szempontjából kérdezi. 

Benedek Marianne: Ez több tényező eredménye. Vannak új vállalkozások, de a régebb óta 
székhellyel, telephellyel rendelkező vállalkozásoknak is jelentősen megemelkedett az adója. 
Tehát ez egy elég komplex folyamat eredménye. Egyébként ebből is látható, hogy mennyire 
nem tervezhető az iparűzési adóbevétel. Általában az előző évek teljesítéséhez viszonyítva 
szoktak tervezni, azonban ez az év most túl jól sikerült. De nem látható előre, hogy ez 
mennyire lesz így jövőre is. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem merült fel, a 
vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az önkormányzat pénzügyi helyzetéről szóló 
tájékoztató elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

301/2023. (Xl. 28.) határozata 

Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 
megtárgyalta és elfogadja a Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi 
helyzetéről szóló tájékoztatót. 

Ulicza Máté bizottsági tag 15:07 órakor megérkezett a bizottság ülésére, így a bizottsági 
tagok száma 10 főre bővült. 

2) Tájékoztató a sportcsarnok építéséről 

dr. Szabó Ferenc: Az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság tegnapi ülésén Fűzy 
András elég részletesen beszámolt az építkezés állásáról. A bizottság részéről az merült fel 
kérésként és ez határozatban is rögzítésre került, hogy a pénzügyi ütemterv a legközelebbi 
beszámolóhoz kerüljön csatolásra. 

Lóth Gyula: Néhány kérdés érkezett hozzá ezzel kapcsolatban, ezt szeretné tolmácsolni. 
Mindegyik ugyanarra vonatkozik, amivel az előterjesztés kezdődik, miszerint a vállalkozó 
még az alábbi munkák elvégzését tervezi: a talajvíz csökkentése, kútfúrás, talajvíz 
kiszivattyúzása és beállítása. A kérdések arra irányulnak, készült-e tágabb hatástanulmány 
arról, hogy ez a talajvízszint módosítás nem fog helyrajzi számon belül maradni? Milyen 
következményekkel jár vagy járhat, fel lettek-e mérve a környező épületek jelenlegi állapota? 
Azok romlását figyeli-e a kivitelező, az esetleges kárigényeket hol kell jelezni? 

dr. Szabó Ferenc: Igen, természetesen készült felmérés egy ilyen horderejű beruházásnál, 
ez természetes. A többi kérdést pedig továbbítja Fűzy úrnak, aki írásban fog erre válaszolni. 
A felmérés tehát elkészült, sőt, peres eljárás is volt az állagromlással kapcsolatban, amit az 
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önkormányzat meg is nyert, és ezért is volt elég körültekintő a felmérés a környező területre 
vonatkozóan. 

Lóth Gyula: Épp azért is tette fel a kérdést, mert a talajvíz nem lokális problémákat szokott 
okozni, illetve a talajvíz változása sem, és jó lenne erre előre felkészülni. Tehát indokolt 
lenne, ha Fűzy úrtól minél hamarabb megérkezne a válasz, hogy az önkormányzat is képben 
legyen, és fel tudjon készülni. 

Nánási-Kézdy Tamás: Javasolta, a határozatba kerüljön bele, hogy a bizottság választ kér 
arra, hogy a talajvízcsökkentéssel kapcsolatban készült-e felmérés a környező épületek 
helyzetével, esetleges helyzetváltozásával kapcsolatban? Tekintettel arra, hogy a napirend 
kapcsán további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra 
bocsátotta a tájékoztató elfogadását a fenti kiegészítéssel. 

Szavazás: 

A bizottság 10 igen egyhangú szavazattal (10 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

302/2023. (Xl. 28.) határozata 

Tájékoztató a sportcsarnok építéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadja a kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatását az 
alábbi a kiegészítéssel : 

A Bizottság tájékoztatást kér arról, hogy a talajvízszint csökkentésével és alacsony szinten 
tartásával kapcsolatban készült-e tágabb hatástanulmány a környező épületek 
vonatkozásában? A kivitelező figyelemmel kíséri-e azok állagromlását, és hol kell jelezni az 
esetleges kárigényeket? 

3) A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ előzetes lekötési igényéről 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy a tárgyban kérdés, hozzászólás, javaslat nem 
merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a JFMK lekötési igényéről szóló határozati 
javaslat támogatását. 

Szavazás: 

A bizottság 10 igen egyhangú szavazattal (10 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

303/2023. (Xl. 28.) határozata 

A Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ előzetes lekötési igényéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ előzetes lekötési 
igényéről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
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A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy engedélyezze a Biatorbágyi Juhász 
Ferenc Művelődési Központ részére a kérelemben szereplő 2024. január-augusztusi 
programokhoz 3.790.000 Ft-os, a Városünnephez kapcsolódóan 24.003.000 Ft-os 
kötelezettség vállalását, melyet a 2024. évi költségvetésében javasol biztosítani. 

4) A helyi adórendeletek felülvizsgálatáról 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy a tárgyban kérdés, hozzászólás, javaslat nem 
merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati 
javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 10 igen egyhangú szavazattal (10 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

304/2023. (Xl. 28.) határozata 

A helyi adórendeletek felülvizsgálatáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága a helyi adórendeletek felülvizsgálatával kapcsolatban új adónem bevezetését, a 
már bevezetett adónemek vonatkozásában az adómértékek, valamint az adómentességek 
körének és mértékének változtatását nem javasolja a Képviselő-testületnek. 

5) Biatorbágy, Boule pálya létrehozásáról 

Nánási-Kézdy Tamás: Az új javaslat a Meggyfa utca 27. szám alatti zöldterületet jelöli meg 
a pálya helyszínéül, melyhez tartozik még egy indikatív árajánlat is. A javaslat a helyszín és 
az árajánlatban meghatározott keretösszeg elfogadásáról szól. 

Balog Ferenc: A boule pálya kezdeményezőjeként minden olyan javaslatot támogat, ami 
közelebb visz a pálya megvalósításához. Kérte a bizottság támogatását. 

Lóth Gyula: A 3 millió Ft összegű árajánlat alapján csak a pályatest épülne meg, ezért 
megkérdezte Balog Ferenctől, hogy ez számukra elfogadható így? 

Balog Ferenc: Igen, elfogadható, ez részletkérdés, illetve a pályát még a későbbiekben is 
lehet bővíteni padokkal és további felszerelésekkel. 

Ulicza Máté: A javaslat szerint egy zárt, kerítéssel elhatárolt ingatlanon belül lenne ez a 
pálya. Ehhez hogy tud hozzáférni a közösség? Lehet ezt a későbbiekben úgy üzemeltetni, 
hogy ne okozzon különösebb terhet a kapu nyitása, zárása? 

Tarjáni István: Ez egy technikai kérdés, még az sem kizárt, hogy kapnak egy kulcsot a 
kertkapuhoz is, ezáltal be tudnak jutni az ingatlanra. 

Nánási-Kézdy Tamás: A javaslatnak épp az az előnye, hogy kerítéssel lehatárolja a pályát, 
hiszen a játék szempontjából fontos, hogy a pálya felülete tiszta legyen. 
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Lóth Gyula: Számára fontos, hogy ez egy közösségi tér legyen. Abban az esetben tudja 
támogatni a pálya megvalósítását, ha az önkormányzat reális keretek között biztosítja, hogy 
szabadon hozzáférhető legyen hétvégén is a lakosság számára. Vélhetően a boule pálya 
kezdeményezőinek is az a céljuk, hogy minél többen játsszák ezt a sportot. Ha ez továbbra 
is elzárva marad, ahogy eddig az iskola udvarán is egy viszonylag elzárt terület volt, akkor 
nem fog bevonzani új, sportszerető embereket. Számára a közösségi tér jelleg hiányzik 
ebből a Meggyfa utcai javaslatból. 

Tarjáni István: Az sem kizárt, hogy valamilyen módon le lesz választva a pálya az ingatlan 
többi részétől, például egy kerítéssel. Ez azonban egy új helyzet, bár jelentősen valószínűleg 
nem növeli a pálya kialakításának költségét. A pálya ezáltal egy kerítéssel ellátott 
játszótérhez lesz hasonló. A kivitelezésről való döntés egyébként úgyis a következő évi 
költségvetés tárgyalásakor lehet érdemi. Jelezte, hogy addig a hivatal készít egy javaslatot, 
hogyan lehetne megnyitni a pályát, illetve ezzel egyidejűleg az ingatlan többi részétől pedig 
elzárni. 

Lóth Gyula: Indítványozta, hogy a polgármester által elmondottak kerüljenek be a 
határozatba. Kérdésként merül fel, hogy mikor kezdődhet el a pálya kivitelezése? 

Nánási-Kézdy Tamás: A pálya megvalósításához szükséges pénzösszeg az idei évi 
tartalékkeret terhére kerül elkülönítésre, javasolta ezt a határozati javaslat 2. pontjában 
feltüntetni. Az lenne a legjobb, ha a bizottság a határozatban megfogalmazná azon óhaját, 
hogy a pálya 2024-ben kerüljön megnyitásra közösségi használatra. 

Balog Ferenc: Maximálisan támogatja Lóth Gyula felvetését, mert valóban az a cél, hogy a 
pálya bárki számára elérhető legyen. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy a tárgyban további kérdés, hozzászólás, 
javaslat nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat 
elfogadását a fenti javaslatokkal kiegészítve. 

Szavazás: 

A bizottság 10 igen egyhangú szavazattal (10 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

305/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy, Boule pálya létrehozásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága a biatorbágyi boule pálya létrehozása tekintetében az alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá a Biatorbágy, 2319. 
hrsz.-ú ingatlanon egy új Boule pálya létrehozásához. 

2. Az pálya létrehozásához szükséges keretösszeget a 2023. évi költségvetés általános 
tartalékkerete terhére javasolja biztosítani. 

3. A Bizottság javasolja, hogy a Boule pálya helyszínéül kijelölt, jelenleg elzárt terület 2024-
ben kerüljön megnyitásra közösségi használatra, azzal, hogy kerítéssel kerüljön 
leválasztásra a Meggyfa utcai ingatlanról. 

4. Javasolja felhatalmazni a polgármestert a szerződések aláírására. 
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6) Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi munkatervéről 

Nánási-Kézdy Tamás: Javasolta a februári ülés napirendjén szereplő új településterv 
készítése című napirend munkatervből való kivételét. Meglátása szerint a tárgyalás időpontja 
ennyire konkrétan nem meghatározható, másrészt kimondottan szeretné, ha hosszabb 
ütemben készülne el a településterv. 

Lóth Gyula: A június 27-i ülésre egy előre betervezett SZMSZ módosítást javasol. Ennek 
oka, hogy hozott Magyarország kormánya egy olyan döntést, ami sosem történt a 
demokrácia elmúlt 30 évében. Június elején önkormányzati képviselő és polgármester 
választás lesz, azonban a korábbi képviselő-testület októberig kvázi hatalmon marad. 
Véleménye szerint ezt azzal lehetne helyre tenni, ha júniusban a választási eredményeket 
ismerve, és a kereteket már most eldöntve, úgy módosítaná az önkormányzat az SZMSZ-t, 
hogy ha és amennyiben nem ül a testületben és a bizottságokban az a képviselő, aki 
mandátumot nyert, akkor azt minimum be kellene vonni a bizottságokba külsős tagként, 
ezáltal részt vehetnének a megválasztásukat követően a kinevezésükig a város vezetésének 
életében, és a választást nyert polgármester pedig főállású alpolgármesterként 
tevékenykedne. Fel kellene ajánlani, hogy vegyen részt a város vezetésének életében. Azért 
szükséges most meghozni ezt a döntést, mert most novemberben még nincs kampány. Még 
senki nem tudja, hogy pontosan kik fognak indulni, senki nem ismeri az esélyeket, az 
eredményeket. Viszont ez egy nagyon jó átmenet képezne a régi és az új testület között. 
Kérte, hogy javaslatáról egy külön döntés szülessen, amit majd június 27-én SZMSZ-ben 
rögzít a képviselő-testület a változtatásokkal együtt. 

Tarjáni István: A településtervvel kapcsolatban a februári napirendi javaslat egy köztes 
döntés. A partnerségi egyeztetés után következik az a lépés az akkor még rendezési tervnek 
hívott menetrendben, hogy a képviselő-testület a beérkezett javaslatokat számba veszi és 
egyenként dönt a javaslatokról. Ezt követően tovább küldi a megfelelő helyekre, pl. 
intézményeknek véleményezésre, és miután az visszaérkezik, arról megint dönt a képviselő
testület, és elküldi az állami főépítésznek záróvélemény céljából. A normál menetrendet 
figyelembe véve ez nagy valószínűséggel júniust követő végső döntést jelent. Gyula 
javaslatával kapcsolatban pedig elmondta, hogy a munkatervben nem szerepel a képviselő
testület napirendjeinek tartalma. Az SZMSZ módosításra a konkrét javaslatot akkor kellene 
megtenni, amikor annak eljött az ideje. Tehát a munkatervben tartalommal együtt napirendet 
nem tudnak felvenni. Majd eldönti a bizottság, hogy ezt a javaslatot támogatja-e vagy sem, 
illetve bekerüljön-e a munkatervbe. 

Nánási-Kézdy Tamás: Meglátása szerint Gyula megindokolta, miért akarja tárgyaltatni a 
napirendet június 27-én. Ugyanakkor azért nem javasolja a napirendet június 27-én tárgyalni, 
mert jelenleg még nem tudható, milyen jogszabályi változások történnek az átmeneti 
időszakkal kapcsolatban. Ez valóban egy speciális és új elem, nagyon sok dologról kellene 
jogszabályi kiegészítés erre az átmeneti időszakra. Mivel ezek még nem ismertek, így nem 
javasolja most napirendre venni. Ha eljön az ideje, képviselő úr megteheti a javaslatát 
akármelyik ülésen. 

Lóth Gyula: Továbbra is fenntartja, hogy külön döntést szeretne a javaslatról. Megérti az 
elnök érveit, ellenben nagyon sokszor születik olyan döntés, amit később felülír egy 
megjelenő jogszabály, és nagyon sokszor várunk egy jogszabályt, ami soha nem fog 
megszületni. Mindenképpen fontos, hogy a választási kampány előtt történjen erről döntés, 
mert így lenne demokratikus és nem részrehajló. Tehát a javaslata az, hogy a 2024. június 
27-i képviselő-testületi ülés 4. pontjaként az SZMSZ módosítás legyen előirányozva, és 
külön előterjesztést fog benyújtani a részletes szabályozással kapcsolatban. 
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Nánási-Kézdy Tamás: Fenntartja azon javaslatát, miszerint munkaterv szintjén ne jelenjen 
meg az új településterv készítéséről szóló napirend. Tekintettel arra, hogy a napirend 
kapcsán további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és elsőként 
szavazásra bocsátotta Lóth Gyula módosító javaslatának elfogadását. 

Szavazás: 
A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal és 5 tartózkodás mellett (10 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) nem támogatta, hogy a munkaterv kiegészítésre kerüljön a 2024. június 27-i 
ülésen az önkormányzati SZMSZ módosításáról szóló napirenddel. 

Nánási-Kézdy Tamás: Másodjára szavazásra bocsátotta az általa tett javaslat elfogadását 
az új településterv készítéséről szóló napirend munkatervből való kivételéről. 

Szavazás: 
A bizottság 8 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett (10 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatta a februári ülésre tervezett új településterv készítéséről szóló 
napirend munkatervből való kivételét. 

Nánási-Kézdy Tamás: Végül szavazásra bocsátotta a fenti szavazás eredménye alapján 
módosított önkormányzati munkaterv elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 8 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett (10 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

306/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi munkatervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága a Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi munkaterve 
tárgyában készült határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
alábbiak szerint: 

1) A képviselő-testület a szervezeti és működési szabályzat értelmében szükség szerint, évi 
10 alkalommal ülésezik, július 1-jétől augusztus 15-ig munkaterv szerinti rendes ülést nem 
tart. A munkaterv nem zárja ki annak lehetőségét, hogy a képviselő-testület a tervezettől 
eltérően, több alkalommal is ülést tartson. 

2) A képviselő-testületi ülések hetében - meghatározott időpontban - a képviselő-
testület bizottságai ülést tartanak a következők szerint: 

hétfő 15 óra - Oktatási Kulturális és Egészségügyi Bizottság 
kedd 15 óra - Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

3) A 2024. évi munkatervet, bizottsági és testületi ülések napjait, a javasolt napirendi 
pontokat az előterjesztéshez mellékelt táblázat tartalmazza, melynek Képviselő-testület általi 
elfogadását a Bizottság támogatja azzal, hogy a februári ülésre tervezett új településterv 
készítéséről szóló napirend kerüljön levételre. 
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7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi belső ellenőrzési tervéről és stratégiai 
ellenőrzési tervéről 

dr. Szabó Ferenc: Javasolta kiegészíteni a 2024. évi belső ellenőrzési tervet azzal, hogy a 
2023. évi beszámoló szabályszerűségi ellenőrzése terjedjen ki a Német Nemzetiségi 
Önkormányzat Biatorbágyra és annak intézményeire, továbbá a Biatorbágy, Etyek, 
Herceghalom, Páty Települések Fogorvosi Ügyeleti Ellátást Biztosító Társulásra. 

Lóth Gyula: Érdeklődött, hogy a 2024. évi önkormányzati választás pénzeszközei 
felhasználásának ellenőrzése mire terjed ki, mit foglal magában? 

dr. Szabó Ferenc: A hivatal minden választás alkalmával kap egy meghatározott összeget, 
amit a választás lebonyolítására használhat fel , pl. technikai eszközök beszerzésére, 
tiszteletdíjakra, étkezésre, stb. A pénzügyi elszámolást a hivatalnak be kell nyújtani a Megyei 
Választási Irodához, ahol lefolytatnak egy gazdasági-pénzügyi ellenőrzést. A választással 
kapcsolatban a magyar államtól kapott pénzeszközt a választás során szabályosan kell 
felhasználni. Ennek felülvizsgálata szerepel a belső ellenőrzési tervben , tehát mielőtt a 
Választási Iroda felé az elszámolás anyagát beküldi a hivatal, a belső ellenőr is 
megvizsgálja, hogy minél jobb, szabályosabb anyag kerüljön összeáll ításra. 

Lóth Gyula: A válasz alapján egy dupla kontrollról van szó, tehát a belső ellenőrrel a hivatal 
megvizsgáltatja azt, amit utána egy állami ellenőrző szerv felülvizsgál. A belső ellenőrzés a 
belső munkafolyamatok és a szabályszerűség ellenőrzésére való, amit más nem tud 
megvizsgálni. Feleslegesnek tartja ezt a vizsgálati pontot, helyette hangsúlyosabb belső 
ellenőrzési témát javasol. 

dr. Szabó Ferenc: A belső ellenőrzés kiterjed elég sok más tárgykörre is, úgymint a 
Polgármesteri Hivatal adóigazgatási tevékenységének szabályszerűségi és hatékonysági 
ellenőrzésére , az önkormányzat 2023. évi beszámolójának szabályszerűségi ellenőrzésére, 
az önkormányzati ingatlanhasznosítás ellenőrzésére és az EU támogatások 
felhasználásának ellenőrzésére is. Az éves belső ellenőrzési tervbe mindig próbálnak 
aktualitásokat belerakni, és nem az a cél, hogy minden évben ugyanazt ellenőrizze , mert 
annak semmi értelme nincs. A jövő év aktualitása egyrészt a választás, másrészt az EU 
támogatások. Természetesen akár a bizottság, akár a képviselő-testület részéről lehet 
bővíteni a belső ellenőrzési területet. Szűkíteni nem szeretné, bővíteni inkább. 

Lóth Gyula: Az ismertetettek alapján inkább nincs javaslata az előterjesztés kapcsán. 

Czuczor Orsolya: Kifejtette, hogy a választási pénzeszközök felhasználása nem feltétlenül 
dupla ellenőrzés lesz, mert a választási pénzek felhasználásáról külön jogszabály 
rendelkezik, nem ugyanaz az eljárásrend vonatkozik rá , mint az önkormányzat működésével 
kapcsolatban. Teljesen mások a kötelezettségvállalás, a tervezés szabályai, vagy akár az 
aláírási jogosultságok. A belső ellenőr elsősorban nem azt fogja megnézni, hogy egy számla 
jól van-e kiállítva, hanem azt, hogy a háttérmunkák - amit bármikor bekérhet a Megyei 
Választási Iroda - megfelelően és szabályszerűen lettek-e elvégezve. Ez azért is fontos, mert 
szabálytalan felhasználás esetén visszafizetési kötelezettség áll fenn erre a néhány millió 
forintra is. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy a napirend kapcsán további kérdés, javaslat, 
hozzászólás nem merült fel , a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a 2024. évi belső 
ellenőrzési terv elfogadását a jegyző által tett kiegészítő javaslattal együtt. 

Szavazás: 
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A bizottság 6 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett (10 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

307/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi belső ellenőrzési tervéről és a stratégiai 
ellenőrzési tervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi 
belső ellenőrzési tervét az alábbi kiegészítéssel : 

A Bizottság javasolja, hogy a 2024. évi belső ellenőrzési tervben a 2023. évi beszámoló 
szabályszerűségi ellenőrzése terjedjen ki a Német Nemzetiségi Önkormányzat Biatorbágyra 
és annak intézményeire, továbbá a Biatorbágy, Etyek, Herceghalom, Páty Települések 
Fogorvosi Ügyeleti Ellátást Biztosító Társulásra. 

8) A Biatorbágyi Értéktár Bizottság kérelméről 

Nánási-Kézdy Tamás: Az előterjesztés lényege az év elején már megszavazott keretösszeg 
átadása egy másik keretösszeghez hasonlóan a megnevezett alapítvány számára annak 
érdekében, hogy a kiadással kapcsolatos feladatokat elvégezze, természetesen szakmai és 
pénzügyi elszámolási kötelezettség mellett, szerződés kötésével. Tekintettel arra, hogy 
kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a 
kérelemhez tartozó határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 10 igen egyhangú szavazattal (10 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

308/2023. (Xl. 28.) határozata 

Értékmentő kiadvány kiadásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága az Értékmentő kiadvány kiadása tekintetében az alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, hogy az Értékmentő 
kiadvány kiadására a Biatorbágy Kultúrájáért Alapítványon keresztül kerüljön sor. 

2. A Biatorbágy Kultúrájáért Alapítvány részére a kiadvány kiadására 3.000.000 Ft, azaz 
hárommillió forint összeget javasol biztosítani, melynek fedezete az Értéktár 
Bizottság 2023. évi költségvetésének 2.2 sora. 

3. A Bizottság javasolja felhatalmazni a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére és a szerződés aláírására, a jegyzőt annak ellenjegyzésére. 

10 



9) Dr. Koncz Erika foglalkozás-egészségügyi szakorvos kérelméről, helyiségbérleti 
szerződés megkötéséről 

Nánási-Kézdy Tamás: Nem javasolta a bizottságnak az ajánlat elfogadását, mivel van rá 
alkalmasabb hely és az összeg is lehetne több. Tekintettel arra, hogy további kérdés, 
javaslat, hozzászólás a napirend kapcsán nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó, a kérelem elutasításáról szóló 'B' jelű határozati 
javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett (10 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

309/2023. (Xl. 28.) határozata 

Dr. Koncz Erika foglalkozás-egészségügyi szakorvos kérelméről, helyiségbérleti 
szerződés megkötéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Dr. Koncz Erika foglalkozás-egészségügyi szakorvos kérelméről, 
helyiségbérleti szerződés megkötéséről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság Dr. Koncz Erika foglalkozás-egészségügyi szakorvos helyiségbérleti 
szerződés megkötéséről szóló kérését nem támogatja. 

Bodorkos Ádám bizottsági tag 15:50 órakor távozott a bizottság üléséről, így a tagok száma 
9 főre csökkent. 

10) Gondos óra programról és a házi segítségnyújtás jövő évi szerződéséről 

Nánási-Kézdy Tamás: Indítványozta az 'A' jelű határozati javaslat elfogadását, melynek 
értelmében az Esély Szociális Társulással a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás ellátására 
2024.06.30-ig kerülne a megállapodás aláírásra. 

Lóth Gyula: Érdeklődött, hogy a Családsegítő Központ támogatja a féléves időtáv 
meghatározását, illetve fél év alatt meg lehet oldani az átvezetést? 

Tóth Attila: Az ellátottak létszáma alapján a velük való kapcsolatfelvételre elegendő lesz a 
fél év. Emellett a gondosóra programba való átcsatlakozást többen önállóan meg tudják 
tenni, illetve rokoni segítséggel. Aki pedig mégsem, annak segít a Családsegítő Szolgálat. 
Most már napi gyakorisággal keresik fel a szolgálatot és lépnek be a gondosóra programba a 
biatorbágyi lakosok. Tehát elégnek tartja ezt a féléves intervallumot. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy a tárgyban további kérdés, javaslat, 
hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez 
kapcsolódó 'A' jelű határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

310/2023. (Xl. 28.) határozata 

A gondosóra programban való részvételről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a gondosóra programban való részvételről szóló előterjesztést és az 
alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, 2024. évtől a Biatorbágyi Családsegítő 
Szolgálaton keresztül vállalja, hogy a gondosóra programba belépni kívánó 
biatorbágyi lakosok számára segítséget nyújt a programba való regisztrációhoz. 

2. A Bizottság támogatja, hogy 2024. január 1-től 2024. június 30. napjáig a 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtás szolgáltatás ellátására Biatorbágy Város 
Önkormányzata megállapodást köt az Esély Szociális Társulással. 

3. A Családsegítő Szolgálat a Gondosóra Programba jelentkezést segíti , a regisztrációt 
elvégzi, tájékoztatást ad a lakosság felé. 

4. A Bizottság támogatja, hogy a Gondosóra Programba való belépés lehetőségéről az 
önkormányzat a saját média felületein tájékoztatást ad a lakosság részére. 

5. Javasolja felhatalmazni a Polgármestert az Esély Szociális Társulással a 
megállapodás aláírására. 

6. A Bizottság a megállapodás teljesítéséhez szükséges 2.160.000,- forint fedezetet a 
2024. évi költségvetésben javasolja biztosítani. 

11) Tájékoztatás a Szily kastély melletti tornateremröl 

Tarjáni István: Emlékeztette a jelenlévőket, ő tett javaslatot arra, hogy az aljzat cseréje 
kerüljön kibővítésre , mely további költséget jelent. A képviselő-testület az elmúlt ülésén 
döntött az aljzatcsere finanszírozásáról az eredeti műszaki tartalom megvalósításának 
összegéig . Ezzel kapcsolatban indítványozta, a hivatal keresse meg a Tankerületet a plusz 
költség finanszírozása céljából, ezáltal egy korrektebb kivitelezést tudna az önkormányzat 
elindítani. 

Ulicza Máté: Javasolta, hogy a Tankerület részére kerüljön megjelölésre válaszadásra 
rendelkezésre álló határidő , például 2024. január 5. 

Tarjáni István: Január helyett 15 napos határidő kitűzésére tett javaslatot. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem 
merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a polgármester által tett javaslat 
elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

311/2023. (Xl. 28.) határozata 

A Szily kastély melletti tornateremről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Szily kastély melletti tornateremről szóló előterjesztést és az 
alábbi határozatot hozza: 

A Bizottság javasolja, a Polgármesteri Hivatal keresse meg az Érdi Tankerületi Központot, 
hogy 15 napos határidővel tegyen nyilatkozatot a Szily kastély melletti tornaterem 
padlóburkolatának javítása céljára 5.500.000,- Ft összeg biztosításáról. 

12) A helyi hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos rendeletek 
felülvizsgálatáról 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás a tárgyban nem 
merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztésben foglalt rendelet
tervezetek elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

312/2023. (Xl. 28.) határozata 

A helyi hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos rendeletek 
felülvizsgálatáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a helyi hulladékgazdálkodási közszolgáltatással kapcsolatos 
rendeletek felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a közterületek használatáról és a 
reklámhordozók elhelyezéséről szóló 7 /2015. (V. 8.) sz. önkormányzati rendelet 
kiegészítéséről, a Biatorbágy Hulladékgazdálkodási Tervéről szóló 2/2007. (03. 29.) számú 
önkormányzati rendelet, valamint a helyi hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 
4/2021. (V. 5.) számú önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről, és a 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díj átvállalásáról szóló rendelet-tervezet elfogadását. 

13) Szerződés megkötése állati hulladék ártalmatlanítása, kóbor állatok begyűjtése 
tárgyában 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a 
vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a feladatot jelenleg is ellátó Tuncsik József 
megbízására irányuló határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 
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A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

313/2023. (Xl. 28.) határozata 

Szerződés megkötése állati hulladék ártalmatlanítása, kóbor állatok begyűjtése 
tárgyában 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta az állati hulladék ártalmatlanítására, kóbor állatok begyűjtésére 
irányuló szerződés megkötéséről szóló előterjesztést , mely alapján az alábbi határozatot 
hozza: 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek , hogy az állati hulladék ártalmatlanítása, 
kóbor állatok begyűjtése tárgyában a 2024-2026. évekre vonatkozóan Tuncsik József 
egyéni vállalkozóval kössön szerződést nettó 250.000 Ft/hó+ÁFA, azaz kettőszáz
ötvenezer forint/hó +ÁFA vállalkozói díj ellenérték meghatározásával. 

2. A szerződés teljesítéséhez szükséges fedezetet, összesen 9.000.000, Ft, azaz 
kilencmillió forint + ÁFA összeget a 2024. január 1-jétől 2026. december 31-ig tartó, 
három éves időszakra arányosan lebontva a költségvetésben javasolja biztosítani. 

3. Javasolja felhatalmazni a polgármestert az 1. pontban meghatározott vállalkozási 
szerződés aláírására. 

14) A Biatorbágy Közbiztonságáért Vagyonvédelmi Szolgáltató Bt. 
szerződésmódosítási kérelméről 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás a tárgyban nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a kérelmet támogató 'A' jelű határozati javaslat 
elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

314/2023. (Xl. 28.) határozata 

A Biatorbágy Közbiztonságáért Vagyonvédelmi Szolgáltató Bt. szerződésmódosítási 
kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága a Biatorbágy Közbiztonságáért Vagyonvédelmi Szolgáltató Bt. 
szerződésmódosítási kérelméről az alábbi döntést hozza: 

1. A Bizottság támogatja a Biatorbágy Közbiztonságáért Vagyonvédelmi Szolgáltató 
Bt.-vel 2021 . március 10. napján aláírt, majd első alkalommal 2021 . május 21-én 
módosított szolgáltatási szerződés módosítását a tekintetben, hogy 2024. január 1. 
napjától a szolgáltatás díja 1.500.000 forint+ÁFNhó összegre emelkedjen. 
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2. A döntés végrehajtásához szükséges 18.000.000 forint+ÁFA fedezetet a 2024. évi 
költségvetésben javasolja biztosítani. 

3. Javasolja felhatalmazni a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására, a jegyzőt 
annak ellenjegyzésére. 

15) Biatorbágy Város Önkormányzatának új Helyi Esélyegyenlőségi Programjáról 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás a tárgyban nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az új Helyi Esélyegyenlőségi Program 
jóváhagyását tartalmazó határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

315/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzatának új Helyi Esélyegyenlőségi Programjáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város új Helyi Esélyegyenlőségi Programjáról szóló 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az új Helyi Esélyegyenlőségi Program 
elfogadását, 

2. egyúttal javasolja felkérni az Igazgatási Osztály vezetőjét a Program kétévenkénti 
áttekintésére, felülvizsgálatára és a Képviselő-testület elé történő terjesztésére. 

16) Az ifjúság 2023. évi támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról II. forduló 

Tóth Tamás: Ezt a témát tegnap az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság (OKEB) 
is tárgyalta, és az ülésen az a döntés született, hogy a két egyesület kérelmét nem 
támogatja, míg azon pályázók részére, akik már tavaly is részesültek támogatásban, a fele 
összeg legyen most megítélve, és az új pályázók kapják meg a teljes összeget. Így nem kell 
a tartalékkerethez nyúlni, mert ez akkora csökkenést eredményez, amivel belefér a keretbe. 

Ulicza Máté: Érdeklődött, mekkora összeg áll rendelkezésre az általános tartalékkeretben? 

Czuczor Orsolya: Nagyságrendileg 351 millió Ft és ez az utolsó munkaterv szerinti ülés az 
idei évben. 

Nánási-Kézdy Tamás: Támogatásra ajánlja a szakbizottság döntését. Tekintettel arra, hogy 
további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta 
az OKEB javaslatának támogatását. 

Szavazás: 

A bizottság 8 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

316/2023. (Xl. 28.) határozata 

Az ifjúság 2023. évi támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról II. 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága az ifjúság 2023. évi támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról az alábbi 
határozatot hozza: 

1. Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 67/2023.(111. 30.) határozatával 
pályázatot írt ki a település ifjúságának támogatására. A Bizottság a benyújtott 
pályázatokat az alábbiak szerint javasolja elbírálni: 

Pályázó neve Megítélt támogatás 

Kovács Rita (ITA- Sport) 150.000 Ft 

Maczinkó Márk (ITA- Sport) 200.000 Ft 

Masa Csenge (ITA- Sport) 150.000 Ft 

Biatorbágyi Városi 0 Ft 
Sportegyesület (KFA) 

Südi Eszter (ITA- Sport) 150.000 Ft 

Südi Hanna (ITA- Sport) 200.000 Ft 

Südi Levente (ITA- Sport) 200.000 Ft 

Varga Bálint (ITA- Sport) 100.000 Ft 

Mehringer Dóra (ITA- Sport) 150.000 Ft 

Mehringer Márton (ITA- Sport) 150.000 Ft 

Biatorbágy Külterületekért 0 Ft 
Eqyesület (KFA) 

Erdei János Márk (ITA- Sport) 200.000 Ft 

Erdei Benjamin (ITA- Sport) 200.000 Ft 

Geréd- Király Péter (ITA- 150.000 Ft 
Sport) 

Horváth-Dömcsök Anna (ITA- 150.000 Ft 
Sport) 

Bagyinszki Sára (ITA- Sport) 200.000 Ft 

Varga Petra (ITA- Sport) 300.000 Ft 

összesen: 2.650.000 Ft 
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A támogatások kifizetésének fedezete a 2023. évi költségvetés 11/13 mellékletének 1.4. 3 sora. 

2. A Bizottság javasolja felhatalmazni a polgármestert a szerződések aláírására, a jegyzőt 
azok ellenjegyzésére. 

17) Az Angeli utca csapadékvíz elvezető rendszerén történt vizsgálat eredményéről 

Nánási-Kézdy Tamás: Javasolta, hogy a tájékoztatás mellett a határozatban szerepeljen 
kötelezettségvállalás a vizsgálatban megállapított munkálatok végrehajtására a 2024. évi 
költségvetés terhére. 

Mező Judit: Ennek nincs akadálya, az időjárásnak kell megfelelőnek lenni a feladat 
elvégzéséhez. Először át kell mosni a rendszert, és ahol beszakadást tapasztalt a szakértő, 
azt fel kell tárni. Egy késő tavaszi időpont lehet ideális, amikor már nincs fagy és stabilan 
pozitív hőmérséklet van. 

Lóth Gyula: Az anyagban szerepel, hogy az összefolyók körül is meg van süllyedve az 
aszfalt és azokat mélyebbre kell tenni vagy pozícionálni szükséges. Ez egy nagyobb léptékű 
munka, így semmiképpen nem javasolja a téli, illetve a fagypont környéki munkavégzést. 

Mező Judit: Az útjavítási munkák keretében már elkezdték felmérni ezeket a süllyedéseket, 
ami elég jellemző a területen, tekintettel a kopóréteg hiányára. Ameddig van rá anyagi 
fedezet, addig ezeket folyamatosan lehet javítani. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy a napirend kapcsán további kérdés, javaslat, 
hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat 
elfogadását a fenti javaslattal kiegészítve. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

317/2023. {Xl. 28.) határozata 

Az Angeli utca csapadékvíz elvezető rendszerén történt vizsgálat eredményéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága elfogadja az Angeli utca csapadékvíz elvezető rendszerén történt vizsgálat 
eredményéről szóló tájékoztatót azzal, hogy a fennálló probléma végleges megoldása 
érdekében 2024. tavaszán kerüljön sor ismételt vizsgálatra és a szükséges tisztítási, javítási 
és helyreállítási munkálatok elvégzésére. 

18) Biatorbágy, játszóterek felújításáról 

Nánási-Kézdy Tamás: A javaslat az idei keret felhasználását tartalmazza, mely a „madaras" 
játszótér felújításának megterveztetésére irányul. 

Ulicza Máté: Ez az egyik olyan pontja a városnak, ahova már korábban is jelezték, hogy 
szeretnének köztéri mosdót terveztetni. Kérte, hogy a játszótér felújításának tervezése ezt 
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foglalja magába, tehát kéri úgy megtervezni a kapacitásokat, hogy ott a vízrákötést ki 
lehessen építeni, amennyiben a jövőben mégis úgy dönt a képviselő-testület, hogy szán a 
köztéri mosdókra forrást. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem 
merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását Ulicza 
Máté indítványával kiegészítve. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

318/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy, játszóterek felújításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága a biatorbágyi játszóterek felújítása tekintetében az alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság. javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá a „madaras" 
játszótér felújításának megterveztetéséhez és a kivitelezés megkezdéséhez. 

2. A Bizottság javasolja, hogy a játszótér felújításának tervei tartalmazzák a köztéri 
mosdó kialakítását is. 

3. A fentiekhez szükséges összeget a 2023. évi költségvetés 11. 7 tábla 3.10 játszótér 
fejlesztési keretösszegéből javasolja biztosítani. 

4. Javasolja felhatalmazni a polgármestert a szerződések aláírására. 

19) Hátrányos helyzetű gyermekek lovas táboroztatásáról 

Tarjáni István: Tegnap az OKEB ülésén jelen volt Andor Ákos a felajánlást tevő cég 
képviseletében . A tárgyalás során kiderült , hogy négy fő hátrányos helyzetű gyermek van 
Biatorbágyon, továbbá halmozottan hátrányos helyzetű gyermek nincs a városban. A négy 
hátrányos helyzetű gyermek közül kettő felel meg a lovas táborhoz kiszabott életkori 
feltételnek. Egyébként nyilván lehetne bővíteni a résztvevők körét meghatározott 
szempontok alapján, azonban az OKEB úgy döntött, hogy az meghaladja a kompetenciáját. 
A Lovas Klub részéről pedig elhangzott, hogy két főre nem tud ajánlatot tenni, minimum 10 fő 
kell a tábor megvalósításához. A bizottság így ezek után megköszönte a felajánlást, és nem 
támogatta azt. 

Lóth Gyula: Meglátása szerint a 80ezer Ft-os táborozási díj nem minősül felajánlásnak, 
sokkal inkább üzleti ajánlatnak. 

Nánási-Kézdy Tamás: Indítványozta a kérelem elutasításáról szóló határozati javaslat 
támogatását. Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a 
vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a 'B' jelű határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 
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A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

319/2023. (Xl. 28.) határozata 

Hátrányos helyzetű gyermekek lovas táboroztatásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága a Bellandor Lovas Klub Egyesület kérelme tekintetében az alábbi határozatot 
hozza: 

1. A Bizottság nem támogatja a Bellandor Lovas Klub Egyesület kérelmét. 

20) Tájékoztató a biatorbágyi kutak bejelentési kötelezettségéről 

Lóth Gyula: Érdeklődött, hogyan lehet a tájékoztató tartalmáról a lehető legjobb módon 
tájékoztatni az érintetteket? Ha jól értelmezi az előterjesztést, Biatorbágyon is vegyes helyzet 
van a vízbázis miatt, tehát nem egyértelmű, kinek mi a kötelessége attól függően, hol lakik. 

Tarjáni István: Ez egy kommunikációs feladat. A hivatal mindent megtesz a megfelelő 
tájékoztatás érdekében, valamennyi rendelkezésre álló kommunikációs csatornát 
felhasználva. 

Lóth Gyula: Javasolta, hogy a Biatorbágyi Körkép kézbesítésével egyidejűleg az 
önkormányzat egy Biatorbágy Város feliratú borítékban utcaszinten juttasson el üzenetet a 
lakossághoz arról, hogy van-e bármiféle teendő a tárgyban. Kérte, hogy a közeljövőben, 1-2 
hónapon belül ezt valósítsa meg az önkormányzat. 

dr. Szabó Ferenc: Nem javasolja, hogy Biatorbágyon valamennyi lakos külön kapjon 
tájékoztatást a tárgyban. Elégségesnek tartja a meglévő tájékoztatási csatornák használatát. 

Lóth Gyula: Fenntartja a javaslatát. 

Szanyi József: Kérni fogja, hogy egy egyszerű megfogalmazással az önkormányzat 
tájékoztassa a lakosságot, mivel meglátása szerint a külterületen élőket is nagyon érinti ez a 
kérdés. A maga részéről biztosan tájékoztatást fog tartani majd ebben az ügyben külön is. 

Lóth Gyula: Véleménye szerint ez a tájékoztató nem elég ahhoz, hogy egy átlagos lakos 
eligazodjon rajta . Lényegében utcáról utcára változhat a helyzet, hogy hol kell bejelenteni a 
kutat és hol nem. A legegyszerűbb az lenne, ha utcaszintű szórás keretében a Biatorbágyi 
Körképpel együtt városi borítékban kijuttatásra kerülne a tájékoztató a lakosság részére. Ha 
ezt az anyagot valaki meglátja, fogalma sem lesz róla, hogy őrá mennyire vonatkozik a 
dolog, vagy sem. A külterületen élők nem feltétlenül rendelkeznek internetkapcsolattal. A 
javaslatát azzal egészíti ki, hogy a bizottság egy jó tájékoztatási javaslatot vár a lakosság 
irányában. 

dr. Szabó Ferenc: Ez a szakmai jellegű tájékoztatás a bizottság részére szól. 
Természetesen a megfelelő kommunikációs csatornákon, például a honlapon, újságban egy 
közérthetőbb, egyszerűbb megfogalmazású tájékoztatást közzétesz a hivatal. Nem javasolja 
a többezer ingatlantulajdonos tekintetében egyenként megvizsgálni a vonatkozó feltételeket, 
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és arról külön tájékoztatást kiküldeni. Ez horribilis feladat, teljesen fölösleges indulatokat is 
szülhet. Úgy véli, hogy egy megfelelő kommunikációs formával ez megoldható. 

Ulicza Máté: Lóth Gyula javaslata alapján utca-, illetve körzetszintű leírás kerüljön 
kézbesítésre a lakóknak a Biatorbágyi Körképpel egyidejűleg, önkormányzati logóval ellátott 
borítékban. 

Nánási-Kézdy Tamás: Egyetért azzal, hogy a lakosság számára a feltételeket teljesen 
közérthetővé kell tenni, illetve egyértelműen kommunikálni , kik azok, akikre a 
kötelezettségek vonatkoznak. 

Szanyi József: Javasolta, hogy készüljön egy egyszerű megfogalmazás a tárgyban és majd 
a következőkben legyen eldöntve, ki hogyan értesíti a körzetében élőket. 

dr. Szabó Ferenc: Nagyon fontos szempont, hogy a kötelezettség az új kutakra vonatkozik, 
tehát a legfontosabb információ, hogy új kutat milyen feltétellel tud létesíteni valaki január 1-
je után. A meglévő kutakkal nem kell foglalkozni. 

Nánási-Kézdy Tamás: A szabályozásban szereplő feltételrendszerekről kell tájékoztatást 
nyújtani a lakosságnak, közérthetően megfogalmazva. 

Lóth Gyula: Leegyszerűsítette a javaslatát: ha megszületik a megfelelő tájékoztató, akkor 
külön borítékban a Körképpel együtt dobják be a postaládákba. A legnagyobb eséllyel akkor 
olvassa el a lakosság az információkat, ha a postaládájukba kerül egy városi logós boríték. 

Ulicza Máté: A tájékoztató eleje úgy szól, a rendelkezés lényege, hogy a korábban nem 
hivatalosan, vagy szabálytalanul létesített sekély mélységű kutak bejelentésre kerüljenek, 
ezáltal a hatóságok felmérhessék, hány fúrt kút, vagy egyéb kúttípus van jelenleg 
használatban van az országban. A bejelentési kötelezettség csak január 1-től változik, így ez 
a rész mire vonatkozik? Kérte ennek tisztázását. 

Mester László: Jelezte, hogy a Biatorbágyi Körképnek a közeljövőben jelenik meg a 
karácsonyi száma, a következő lapszám februárban várható. Támogatja Nánási-Kézdy 
Tamás javaslatát, miszerint a feltételrendszerről készüljön egy tájékoztató, minden háztartás 
részére külön önkormányzati logóval ellátott borítékban, viszont az ne a Körképpel együtt 
kerüljön terjesztésre. 

dr. Szabó Ferenc: A tájékoztató egyértelműen fogalmaz. Az új kutaknál kell figyelemmel 
lenni, a régieknél érvényes a kútamnesztia, illetve vannak bizonyos kitételek a mélységre és 
a területi elhelyezkedésre vonatkozóan . A kormányzat bejelentette tavasszal, hogy 
kútamnesztiát fog meghirdetni. Ez meg is történt, széles körben tájékoztatásra került a 
lakosság. Egy feltétel volt: vannak olyan területek az országban - ez be van jelölve egy 
rózsaszín térképen -, ahol 2024. után is szigorú feltételekkel lehet majd új kutat fúrni. 
Biatorbágy jó része beleesik ebbe, de a terület nem utcajegyzék szerint van elhatárolva. 
Földrajzi térkép alapján nagyon egyszerű módon lehet szemléltetni a lakosság felé . A 
kútamnesztia életbe lépett, és aki új kutat akar fúrni , azt tájékoztatják arról, hogy milyen 
szabályok szerint teheti meg. Viszont nem szeretné, ha mindenkinek kiküldésre kerülnének 
ezek a tájékoztató levelek, mert közülük sokan úgy fogják értelmezni, hogy mégiscsak 
engedélyeztetni kell a kutat, mert nem olvassák el pontosan a szöveget és a vonatkozó 
határidőt. Szeretné elkerülni, hogy az emberek tömegével jöjjenek megrémülve abban a 
hitben, hogy nekik valamilyen büntetést kell fizetni. Aki 2024. után új kutat akar fúrni, annak 
majd körültekintőnek kell lennie, meg kell nézni, hogy 50 métert eléri-e, hol van a kút, őket a 
feltételektől függően majd elirányítja a hivatal vagy a katasztrófavédelem. Akinek már van 
kútja, (sekély kútról van szó, tehát nem 50 méteresnél nagyobb kút) , ott minden rendben 
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van, nincs tennivaló, ezért nem szeretne feszültséget és dezinformációt kelteni az emberek 
között. 

Tarjáni István: Meglátása szerint is egyértelmű, amit a Jegyző mond. Ha a tájékoztatás arról 
szól az újságban és minden csatornán, hogy annak van feladata, aki új kutat akar létesíteni, 
akkor ez biztosan eredményes tájékoztatás lesz, hiszen azok vannak többségben, akik már 
rendelkeznek kúttal, és őket valóban könnyen meg lehet téveszteni egy ilyen levéllel. A 
kiküldött levél azt sugallja, mintha feladatuk lenne, miközben nincs feladatuk. 
Összességében az egész településen nagyságrendileg 10-20 emberről lehet szó, miközben 
mindenkinek levelet küldene az önkormányzat, és ez valóban aránytalan lenne az érintettek 
számát figyelembe véve. 

Nánási-Kézdy Tamás: Egyetért azzal, hogy az önkormányzat közérthető módon, a meglévő 
kommunikációs csatornákon keresztül nyújtson tájékoztatást a tárgyban a lakosság részére. 
Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslat elfogadását a fenti 
kiegészítéssel. 

Szavazás: 

A bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

320/2023. (Xl. 28.) határozata 

A biatorbágyi kutak bejelentési kötelezettségéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a biatorbágyi kutak 
bejelentési kötelezettségéről szóló tájékoztatót az alábbi kiegészítéssel : 

A Bizottság javasolja, hogy az önkormányzat a meglévő kommunikációs csatornákon 
keresztül közérthető módon nyújtson a tárgyban tájékoztatást a lakosság részére. 

Nánási-Kézdy Tamás: Rövid szünetet rendelt el. 

SZÜNET (16:34-16:50) 

21) Tájékoztató az önkormányzat és hivatala munkájának megítéléséről szóló 
felmérésről 

Lóth Gyula: Érdeklődött, mi az Önkormányzati Híradó? 

dr. Szabó Ferenc: Az Önkormányzati Híradó egy helyi kiadvány volt, az önkormányzati 
rendeleteket és határozatokat foglalta össze és kb. negyedévente jelent meg, papíralapon is 
elhelyezésre került az ügyfélszolgálaton. A 2021 . évi SZMSZ módosítással került ki 
vezetésre, hiszen az internet korában már minden önkormányzati rendelet egy központi 
programból lekérdezhető és a határozatok szintén megtalálhatók az önkormányzati 
honlapján. 
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Lóth Gyula: Felhívta a figyelmet arra, az anyagban szerepel egy 2019-es lábjegyzet arról, 
hogy az emberek viszonylag jelentős része ismeri ezt a már nem létező kiadványt, használja 
és viszonylag elégedettek is vele. 

dr. Szabó Ferenc: Vélhetően az emberek emlékeztek még erre a korábbi kiadványra, 
hiszen nem olyan régen lett kivezetve. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem 
merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a tájékoztató elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 6 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

321/2023. {Xl. 28.) határozata 

Tájékoztató az önkormányzat és hivatala munkájának megítéléséről szóló felmérésről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a tájékoztatót az 
önkormányzat és hivatala munkájának megítéléséről szóló felmérésről. 

22) A honlap Családfakutatás allapjának működéséről 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel , a 
vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a tájékoztató elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

322/2023. (Xl. 28.) határozata 

Tájékoztató a honlap családtörténeti adatbázisáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a honlap 
családtörténeti adatbázisáról szóló tájékoztatót. 

23) Iharosi tábor üzemeltetési tervéről 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel , a 
vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az üzleti terv elfogadásáról szóló határozati javaslat 
támogatását. 

22 



Szavazás: 

A bizottság 8 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

323/2023. (Xl. 28.) határozata 

Az iharos-völgyi tábor üzemeltetési tervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága jóváhagyásra javasolja a Képviselő-testületnek az iharos-völgyi tábor 
üzemeltetési tervét, melynek keretében javasolja: 

1) az önkormányzati, valamint a köznevelési intézmények által szervezett 
programokhoz az üdülőt május, június, szeptember hónapban térítésmentesen 
biztosítani, 

2) a tábor bérleti díját az alábbiak szerint megállapítani: 

Hétköznap Hétvége 

Tábor bérleti díj 14.400 Ft/nap 21 600 Ft/nap 

Ágynemű bérlet 1.080 Ft/db 1.080 Ft/db 

3 egymást követő nap bérlése 24.000 Ft/3 nap 

5 egymást követő nap bérlése 36.000 Ft/5 nap 

24) Fonyódligeti üdülő üzemeltetési tervéről 

Nánási-Kézdy Tamás: Az előterjesztésben foglaltak alapján az önkormányzat 2024. évben 
nem tervezi a térítési díjak megemelését. Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás 
nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az üzleti terv elfogadását azzal, hogy 
a Bizottság jövő évre áremelést nem javasol. 

Szavazás: 

A bizottság 8 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

324/2023. (Xl. 28.) határozata 

A fonyódligeti üdülő üzemeltetési tervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága jóváhagyásra javasolja a Képviselő-testületnek a fonyódligeti üdülő üzemeltetési 
tervét, melynek keretében: 
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1) a Bizottság javasolja az önkormányzati, valamint a köznevelési intézmények által 
szervezett programokhoz az üdülőt május, június, szeptember hónapban továbbra is 
térítésmentesen biztosítani. 

2) A Bizottság 2024. évre a térítési díjak emelését nem tartja indokoltnak. 

25) Biatorbágy, Vodafone adótorony telepítéséről 

Nánási-Kézdy Tamás: Javasolta, hogy az 'A' jelű határozati javaslatnak megfelelően a 
Bizottság ne támogassa a Polgármesteri Hivatal épületén adótorony létesítését. Tekintettel 
arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra 
bocsátotta az 'A' jelű határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 7 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

325/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy, Vodafone adótorony telepítéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága a Biatorbágy, Vodafone adótorony telepítése tárgyban az alábbi határozatot 
hozza: 

1. A Bizottság nem javasolja a Képviselő-testületnek a Biatorbágy, Polgármesteri 
Hivatal épületén létesítendő adótorony támogatását. 

26) Polgármesteri beszámoló Biatorbágy Város településképe védelmének helyi 
szabályairól szóló 21/2018. (X.26.) önkormányzati rendelete alapján átruházott 
jogkörben hozott döntésekről 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy a napirend kapcsán kérdés, javaslat, 
hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a polgármesteri 
beszámoló elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 8 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

326/2023. (Xl. 28.) határozata 

Polgármesteri beszámoló Biatorbágy város településképe védelmének helyi 
szabályairól szóló 21/2018. (X.26.) önkormányzati rendelete alapján átruházott 

jogkörben hozott döntésekről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a Biatorbágy Város 
településképe védelmének helyi szabályairól szóló 21/2018. (X. 26.) önkormányzati 
rendelete alapján átruházott jogkörben hozott döntésekről szóló polgármesteri beszámolót. 

27) Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő kérdésekről 

Nánási-Kézdy Tamás: Felhívta a figyelmet a tárgyban kiküldött pótanyagra, melyben 
szerepel a Juhász Ferenc Művelődési Központ kérelme is a többletbevételének 
felhasználásáról. Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és elsőként szavazásra bocsátotta az iskolavédőnő eszközbeszerzéséről szóló 
határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

327/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő kérdésekről 
lskolavédőnő eszközbeszerzése 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő 
kérdésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az iskolavédőnői feladatok ellátásához 
szükséges szűrő-audiométer beszerzésére 500.000,- Ft forrást biztosítson az önkormányzat 
,,intézményi elhasználódott eszközök pótlása" tartalékkeretből. 

Nánási-Kézdy Tamás: Másodjára szavazásra bocsátotta a Karikó János Könyvtár 
kérelméről szóló határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

328/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő kérdésekről 
Biatorbágyi Karikó János Könyvtár kérelme 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő 
kérdésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek , hogy a Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 
költségvetésének bevételi oldalát 284.635 Ft-tal megemelje, s annak felhasználását személyi 
juttatások és járulékok kiadási jogcímén engedélyezze. 

Nánási-Kézdy Tamás: Harmadjára szavazásra bocsátotta a Juhász Ferenc Művelődési 
Központ kérelméről szóló határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 9 igen egyhangú szavazattal (9 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

329/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő kérdésekről 
Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ kérelme 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetését érintő 
kérdésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési 
Központ költségvetésének bevételi oldalát 1.500.000 Ft-tal megemelje, s annak 
felhasználását intézményi eszközfejlesztésre engedélyezze. 

28) Biatorbágy Város Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 4/2022. (11.25.) 
önkormányzati rendeletének módosításáról 

Nánási-Kézdy Tamás: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a 
vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a költségvetési rendelet módosításának elfogadását 
az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően. 

Szavazás: 

A bizottság 6 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett (9 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

26 



Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottságának 

330/2023. (Xl. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 
11/2023. (11. 24.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről 
szóló 11/2023. (II. 24.) önkormányzati rendeletének módosítása tárgyban készült 
előterjesztést, melynek megfelelően támogatja a módosító rendelet megalkotását. 

Nánási-Kézdy Tamás: További hozzászólás nem volt, megköszönte a résztvevők munkáját, 
a nyílt ülést 17:02 órakor berekesztette és zárt ülést rendelt el. 
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